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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2016/17:595 Arvoden i bolagsstyrelser

Den 20 juni 2017 slog Högsta förvaltningsdomstolen i en dom fast att 
styrelsearvode inte får ersättas mot faktura utan ska betalas ut som lön. 
Skatteverket kommenterade den 29 juni att man hädanefter kommer att följa 
rättspraxis och att det näringsbegrepp som infördes 2009 inte gäller längre. 
Sedan 2009 har svenska företag kunnat anlita erfarna styrelsearbetare och 
betala styrelsearvodet mot faktura. Detta gäller alltså inte längre. 

Skatteverkets tolkning av domen försvårar och fördyrar för SME-bolag som tar 
in extern kompetens i styrelsen. Den tar bort en hel bransch och minskar antalet 
företagare. Möjligheten och viljan att ta in erfaren extern kompetens i styrelsen 
kommer att minskas samtidigt som färre nu ges möjlighet att på heltid och 
professionellt ägna sig åt att bidra till SME-bolagens tillväxt och utveckling. 

Konsekvenserna av Högsta förvaltningsdomstolens beslut kommer att påverka 
Sveriges näringsliv på alla nivåer med långtgående konsekvenser. 

Med anledning av detta vill jag fråga närings- och innovationsminister Mikael 
Damberg:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att hantera följdverkningarna av 
Högsta förvaltningsdomstolens utlåtande?

………………………………………

Hans Rothenberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-08-16
Besvaras senast
2017-09-15
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


